
Zápisnica č. 4 zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bátorová, ktoré sa
konalo dňa 13.04.2023  v priestoroch kultúrneho domu o 16:30 hodine.

Prítomní: Starosta obce:                 J. Máth
                  Poslanci OZ:                  Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, E. Vanko,  Mgr. M. Kukučková
                  Hlavná kontrolórka:       D. Solská
                  Zapisovateľka:               Ing. M. Vlkolenská
                 
Neprítomní poslanci:                     Z. Krivánsky - ospravedlnený                                            
                       
Návrh programu rokovania:
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania OZ
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3. Kontrola plnenia uznesení
4. Predstavenie kroniky
5. Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 2022
6. Správa auditorky
7. Obec Opatovská Nová Ves: združenie obcí Opatovská Nová Ves, Bátorová, Nenince
8. Projekty:
A. dokumentácia na kompletné odkanalizovanie obce Bátorová
B. príprava projektu na dom smútku
C. príprava projektu na vodozádržné opatrenia
9. Úver na refundáciu projektu MAS
10. Nájomné byty obce Bátorová:
A. energetická situácia bytov
B. nájom nájomných bytov
11. IKT Servis – nájomná zmluva so spoločnosťou
12. Diskusia
13. Uznesenia
14. Záver

K bodu č. 1. Otvorenie, schválenie programu rokovania OZ
Rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol  Ján Máth,  starosta  obce.  Privítal  všetkých
prítomných.  Starosta  obce  skonštatoval,  že  prítomní  sú  poslanci  v počte  4  a  OZ  je uznášania
schopné. Starosta obce oboznámil prítomných s návrhom programu zasadnutia:
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania OZ
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3. Kontrola plnenia uznesení
4. Predstavenie kroniky
5. Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 2022
6. Správa auditorky
7. Obec Opatovská Nová Ves: združenie obcí Opatovská Nová Ves, Bátorová, Nenince
8. Projekty:
    A. dokumentácia na kompletné odkanalizovanie obce Bátorová
    B. príprava projektu na dom smútku
    C. príprava projektu na vodozádržné opatrenia
9. Úver na refundáciu projektu MAS
10. Nájomné byty obce Bátorová:
      A. energetická situácia bytov
      B. nájom nájomných bytov
11. IKT Servis – nájomná zmluva so spoločnosťou



12. Diskusia
13. Uznesenia
14. Záver

Pán starosta sa opýtal prítomných poslancov, či súhlasia s Návrhom programu rokovania a či majú
ďalší bod na doplnenie do programu. Poslanec Ing. J. Hajtman doplnil jeden bod: Voľba zástupcu
starostu   do  programu  rokovania.  Doplnený  návrh  programu  rokovania  bol jednohlasne
odsúhlasený.

Doplnený Návrh programu rokovania:
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania OZ
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3. Kontrola plnenia uznesení
4. Predstavenie kroniky
5. Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 2022
6. Správa auditorky
7. Obec Opatovská Nová Ves: združenie obcí Opatovská Nová Ves, Bátorová, Nenince
8. Projekty:
    A. dokumentácia na kompletné odkanalizovanie obce Bátorová
    B. príprava projektu na dom smútku
    C. príprava projektu na vodozádržné opatrenia
9. Úver na refundáciu projektu MAS
10. Nájomné byty obce Bátorová:
      A. energetická situácia bytov
      B. nájom nájomných bytov
11. IKT Servis – nájomná zmluva so spoločnosťou
12. Voľba zástupcu starostu
13. Diskusia
14. Uznesenia
15. Záver

Návrh uznesenia č. 34:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová schvaľuje program rokovania OZ.

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková,  E. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková,  E. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 Z. Krivánsky
Uznesenie bolo  prijaté

K bodu č. 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
Návrhová komisia:  E. Vanko, Mgr. M. Kukučková, Ing. J. Hajtman
Zapisovateľ: Ing. M. Vlkolenská
Overovatelia zápisnice: Mgr. M. Kukučková, E. Vanko

Návrh uznesenia č. 35:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová:
 a/ volí návrhovú  komisiu v zložení:
 predseda návrhovej komisie: E. Vanko



 člen návrhovej komisie: Mgr. M. Kukučková, Ing. J. Hajtman
b/ berie na vedomie určenie :
zapisovateľka zápisnice: Ing. M. Vlkolenská
overovateľov zápisnice: Mgr. M. Kukučková, E. Vanko

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková,  E. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková,  E. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 Z. Krivánsky
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č. 3. Kontrola plnenia uznesení
Na predchádzajúcom  zasadnutí obecného zastupiteľstva sa prerokovalo:

 VZN obce Bátorová č. 2/2022, ktorým sa ruší VZN obce Bátorová č. 1/2019 o určení výšky
príspevkov pre školy a školské zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Bátorová –
splnené

 predloženie  ŽoPr  za  účelom  realizácie  projektu  „Obecné  trhovisko  v  obci  Bátorová“
realizovaného v rámci výzvy IROP-CLLD-Q108-512-009 – splnené

 zabezpečenie  finančných  prostriedkov  na  spolu  financovanie  realizovaného  projektu  z
celkových oprávnených výdavkov 36 282,03 € vo výške 5 %, čo je v hodnote 1 814,10 € -
splnené

 zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu obce v hodnote 5
117, 97 € (celková finančná angažovanosť v hodnote 6 932,07 €) - splnené

 zabezpečenie spolu financovania obce, výšku spolu financovania projektu zo strany obce v
hodnote 21 111,02 € z celkových oprávnených výdavkov projektu 422 220,32 € - splnené

 zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci – splnené
 zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce – splnené
 poverenie a udelenie oprávnenia na konanie v mene a na účet Obce Bátorová starostovi

obce,  Jánovi  Máthovi,  štatutárnemu  zástupcovi  Žiadateľa/Prijímateľa  v  rozsahu:  podpis
Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku, každého dodatku k tejto zmluve a
ostatných zmlúv uzatváraných s Riadiacim orgánom OP KŽP, resp. Sprostredkovateľským
orgánom v  súvislosti  so  schválenou  žiadosťou  o  NFP pod názvom projektu:  „Zvýšenie
triedeného zberu v obci Bátorová“. - splnené

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 36:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková, E. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. Kukučková, E. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 Z. Krivánsky
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č. 4.  Predstavenie kroniky
Pán starosta zdôraznil potrebu vedenia kroniky obce Bátorová. Vedenie kroniky bolo v minulosti
zanedbané.  Pani kronikárka - Mézešová mala doplniť chýbajúce údaje. Pani Mézešová prevzala
kroniku v roku 2020.  Posledný zápis  v  kronike bol  z  roku 2013.  Zatiaľ  napísala  návrh zápisu



kroniky za  roky 2019 –  2022,  ktorý  v  skratke  predstavila  všetkým prítomným.  Poslancov  OZ
poprosila  o  pripomienky  návrhu.  Pán  starosta  ju  požiadal,  aby do  kroniky  doplnila  hlavne  za
chýbajúce roky informácie o tom, kto sa narodil a zomrel v danom roku. 
Na  zastupiteľstve  sa  spomenulo,  že  obec  disponuje  fotoalbumom,  v  ktorom  by  bolo  dobré
pokračovať a doplniť fotky.  Pani kronikárka oznámila,  že aj  ona disponuje s foto materiálom i
krátkymi videami o obci, letných detských táboroch a vianočných akciách. Zároveň požiadala o
finančný príspevok na činnosť vedenia kroniky. Dostala prísľub, že sa to zabezpečí.
Pani poslankyňa Mgr. Kukučková navrhla, aby do fotoalbumu obce vyberali fotky kompetentné
osoby v rámci svojho oboru.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 37:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová berie na vedomie návrh zápisu kroniky obce Bátorová.

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman,  K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková,  E. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman,  K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková,  E. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 Z. Krivánsky
Uznesenie bolo  prijaté

K bodu č. 5.  Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 2022
Hlavná kontrolórka obce Bátorová predložila Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce
Bátorová za rok 2022, príloha č. 1.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 38:
Obecné  zastupiteľstvo  Obce  Bátorová  berie  na  vedomie  Správu  o  kontrolnej  činnosti  hlavnej
kontrolórky obce Bátorová  za rok 2022.
              
Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková,  E. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman,  K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková,  E. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 Z. Krivánsky
Uznesenie bolo  prijaté

K bodu č. 6.  Správa auditorky
Hlavná kontrolórka predložila Správu nezávislého audítora OZ obce Bátorová, viď príloha č. 2. Zo
správy  vyplýva,  že  obec  Bátorová  konala  v  súlade  s  požiadavkami  zákona  o  rozpočtových
pravidlách.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 39:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová  berie na vedomie  Správu nezávislého audítora obecnému
zastupiteľstvu  obce Bátorová.

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková, E. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková, E. Vanko
Proti: 0



Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 Z. Krivánsky
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č. 7. Obec Opatovská Nová Ves: združenie obcí Opatovská Nová Ves, Bátorová, 
Nenince
Pán starosta oznámil prítomným, že bol oslovený zo strany starostky obce Opatovská Nová Ves o
zámer zriadenia združenia obcí Opatovská Nová Ves, Bátorová a Nenince. Účelom združenia je
zabezpečenie  prevádzkovania  spoločnej  verejnej  kanalizácie  a  čističky odpadových  vôd,  čo  by
viedlo k zjednodušeniu a zjednoteniu procesov s tým spojených. Okrem iného cieľom združenia by
bolo  aj  zabezpečiť  rozšírenie  kanalizačnej  siete  v  obci  Bátorová,  modernizácia  a  rekonštrukcia
existujúcej,  už  vybudovanej  kanalizačnej  siete  na  území  dotknutých  obcí,  modernizácia  a
intenzifikácia  spoločnej  ČOV  a  to  prostredníctvom   nenávratného  financovania  z  dostupných
európskych a národných programov. Pán starosta zároveň spomenul, že jeden pokus o zriadenie
združenia už bol aj v predchádzajúcom volebnom období, ale nevyšiel. Oznámil, že padol návrh aj
na vytvorenie spoločného obecného podniku napr. na kosenie veľkých obecných plôch.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 40:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová  schvaľuje vstup obce Bátorová do spoločného združenia
obcí v zmysle § 20b zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková, E. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková, E. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 Z. Krivánsky
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č. 8. Projekty
Poslancom OZ bol  spolu  s  pozvánkou doručený  Harmonogram plánovaných výziev  programu
Slovensko 2021 – 2027 v roku 2023 z dôvodu prejavenia záujmu zo strany poslancov zapojiť sa do
plánovaných výziev. Poslanci záujem o zapojenie sa neprejavili.

A. dokumentácia na kompletné odkanalizovanie obce Bátorová
Pán starosta uviedol časti obce Bátorová, ktoré sú naprojektované na kanalizáciu obce. Má záujem
naprojektovať aj zvyšnú časť obce na zabezpečenie kanalizácie  v obci.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 41:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová  schvaľuje dokumentáciu na kompletné odkanalizovanie obce
Bátorová.

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková, E. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková, E. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 Z. Krivánsky
Uznesenie bolo prijaté



B. príprava projektu na dom smútku
Pán  starosta  zdôraznil,  keďže  nemáme  pripravenú  projektovú  dokumentáciu  na  dom  smútku,
nevieme sa zúčastniť výziev na získanie finančných prostriedkov. Jeho predstava je „zelená strecha“
a úprava okolia domu smútku. V blízkej budúcnosti by mala vyjsť výzva na poskytnutie finančných
prostriedkov,  ktorú  by  obec  rada  využila,  pretože  najmä  dvere  a  strecha  domu  smútku  sú  v
havarijnom  stave.  Z  uvedených  dôvodov  je  potrebná  príprava  predmetnej  projektovej
dokumentácie.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 42:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová  schvaľuje prípravu projektu na dom smútku.

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková,  E. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková,  E. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 Z. Krivánsky
Uznesenie bolo prijaté

C. príprava projektu na vodozádržné opatrenia
Pán  starosta  informoval  prítomných,  že  parkovisko  pri  obecnom  cintoríne  by  bolo  možné
zrealizovať v rámci projektu na vodozádržné opatrenia. Z uvedeného dôvodu je potreba prípravy
projektu na vodozádržné opatrenia.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 43:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová  schvaľuje prípravu projektu na vodozádržné opatrenia.

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková,  E. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková,  E. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 Z. Krivánsky
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č. 9. Úver na refundáciu projektu MAS
Pán starosta oznámil, že na refundáciu projektu MAS - „Obecné trhovisko v obci Bátorová“ je
potrebné  získať  finančné  prostriedky,  nakoľko  pri  financovaní  projektov  IROP  (Integrovaný
regionálny operačný program 2014 – 2020) treba skôr zaplatiť faktúru dodávateľovi a následne nám
ju preplatia  o  cca 5 mesiacov.  Pán starosta  dostal  ponuku na  preklenovací  úver  na krátkodobé
obdobie od Prima Banky vo výške od 50 000,-  do 80 000,- €. Tento úver by slúžil aj na refundáciu
ostatných projektov, ak to bude potrebné. 
Pani poslankyňa Mgr. Kukučková poznamenala, či sa nedá multifunkčné ihrisko z dvora obecného
úradu  presunúť  do  areálu  futbalového  ihriska,  pretože  sa  jej  zdá,  že  dvor  obecného  úradu  je
preplnený. Pán starosta vysvetlil, že v areály futbalového ihriska nie sú vysporiadané pozemky a
realizácia nového multifunkčného ihriska by stála cca 80 000,- €.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 44:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová  schvaľuje  podanie žiadostí o čerpanie úveru na refundáciu
projektov. 



Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková, E. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková, E. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 Z. Krivánsky
Uznesenie bolo prijaté

Pán starosta  oznámil  prítomným, že bol oslovený zo strany MAS, že treba nahlásiť  predbežnú
plánovanú výšku dotácie a opatrenie   z MAS, ktorú chce obec čerpať v ďalšom období.  Obec
Bátorová sa rozhodla pre Podopatrenie 7.4 Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo
rozširovania  miestnych  základných  služieb  pre  vidiecke  obyvateľstvo  vrátane  voľného  času  a
kultúry a súvisiacej  infraštruktúry:  rekonštrukcia a modernizácia domu smútku,  názov projektu:
Dom smútku v obci Bátorová v sume 30 000 €.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 45:
Obecné  zastupiteľstvo  Obce  Bátorová   schvaľuje  Podopatrenie  7.4  Podpora  na  investície  do
vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania miestnych základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo
vrátane voľného času a kultúry a súvisiacej infraštruktúry,  názov projektu: Dom smútku v obci
Bátorová v sume 30 000 €.

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková, E. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková, E. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 Z. Krivánsky
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č. 10. Nájomné byty obce Bátorová:
A. energetická situácia bytov
Pán starosta vyzval poslancov OZ, aby spolu našli riešenie na energetickú situáciu „Bytového domu
– 4 bytová jednotka s nižším štandardom v obci Bátorová“.  On ako návrh uviedol,  že by bolo
možné vykurovať byty prostredníctvom dvoch vybudovaných komínov, predpokladané náklady cca
4  000  €.  Pani  poslankyňa  Lichvárová  navrhla,  aby  sa  na  nasledujúce  zasadnutie  obecného
zastupiteľstva pozvali nájomníci predmetného bytového domu a prediskutovala sa ich energetická
situácia. Pán starosta povedal, že všetci nájomníci v minulosti boli pozvaní na stretnutie, ktoré sa
ale neuskutočnilo. Zdôraznil, že podmienky bývania v nájomných bytoch musí určiť obec.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 46:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová  berie na vedomie energetickú situáciu „Bytového domu – 4
bytová jednotka s nižším štandardom v obci Bátorová“.

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková,  E. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková,  E. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 Z. Krivánsky
Uznesenie bolo prijaté



B. nájom nájomných bytov
Pán starosta  povedal,  že  by bolo  dobré  v  nájomnej  zmluve určiť  veci,  opravy za  ktoré  ručí  a
zabezpečuje obec. Navrhol, aby si výmenu, opravu vnútorného zariadenia hradili nájomníci sami,
alebo aby do 100,- € uhradila obec a nad 100,- € nájomníci. Ďalej, aby sa nájom s fondom opráv
obidvoch bytoviek aktualizoval na jednotnú sumu 100 €. Fond opráv je potrebné navýšiť nakoľko
momentálna výška nepokrýva stále sa zvyšujúce výdavky, ktoré vznikajú v dôsledku zvyšujúcich sa
cien. Navrhol tiež možnosť kompenzovať rodiny, ktorým v poslednom období nebola realizovaná
zo strany obce oprava, výmena zariadenia, viď príloha č. 3.
Pani poslankyňa  Lichvárová – dať právnikovi preskúmať či sa bytovky nedajú predať.
Pani poslankyňa Mgr.  Kukučková – nenavýšiť nájom, ale nech si nájomníci hradia menšie výdavky
sami a veľké opravy uhradí obec.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 47:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová  schvaľuje výšku nájomného s fondom opráv v  sume 100,- €
pre „Sociálne byty – 4 b.j. nižší štandard – Bátorová“ a „Bytový dom – 4 bytová jednotka s nižším
štandardom v obci Bátorová“.

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková,  E. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková,  E. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 Z. Krivánsky
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č. 11. IKT Servis – nájomná zmluva so spoločnosťou
Pán  starosta  oznámil,  že  obec  Bátorová  nemá  podchytenú  existenciu  rozvodne  internetového
systému, ktorá sa fyzicky nachádza v budove obecného úradu (je to pre obec cudzí majetok, ktorý
odoberá elektriku) a aj  z bezpečnostných dôvodov odporúča nájomnú zmluvu, a preto navrhuje
uzatvorenie nájomnej zmluvy s mesačným nájmom vo výške 100,- €, s tým, že na dvoch odberných
miestach (materská škola, budova TJ Inter) bude bezplatný prístup do siete Internet, vrátane nájmu
za  vežu pri bytovom dome, ktorá sa nachádza na obecnom pozemku.
Pani poslankyňa Mgr. Kukučková súhlasí s návrhom zmluvy ale s nulovou výškou nájomného.
Pani poslankyňa Lichvárová navrhuje nájomnú zmluvu uzatvoriť na 1 rok vo výške 50,- € mesačne.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 48:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová  schvaľuje uzatvorenie nájomnej zmluvy s poskytovateľom
internetového systému za rozvodňu internetového systému umiestnenú v budove obecného úradu
obce Bátorová, za vežu, ktorá sa nachádza na obecnom pozemku a za odber energií vo výške 50 €
mesačne s tým, že na odbernom mieste: materská škola a budova TJ Inter Bátorová bude bezplatný
prístup do siete Internetu počas celej doby trvania nájomnej zmluvy, t. j. 1rok.

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková, E. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková,  E. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 Z. Krivánsky
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č. 12. Voľba zástupcu starostu



Pán  poslanec  Ing.  Hajtman  navrhol  za  zástupcu  starostu  obce  Bátorová  p.  poslankyňa  Mgr.
Kukučkovú, ktorá návrh Ing. Hajtmana odmietla z dôvodu, že bude na druhý deň starostom obce
odvolaná. Pán starosta povedal, že on si svojho zástupcu určí sám. 

K bodu č. 13. Diskusia
Pani poslankyňa Mgr. Kukučková:

 oznámila prítomným, že rodina nebohého Imricha Vlkolenského sa rozhodla obci darovať
nehnuteľnosť – chatu na parcele č. 563/36, LV č. 546 v katastrálnom území obce Bátorová.
Zároveň  dodala,  že  na  predmetnej  nehnuteľnosti  sa  nachádzajú  aj  ťarchy.  Pán  starosta
vyjadrí  svoje stanovisko po preskúmaní ťárch uvalených na predmetnú nehnuteľnosť do
nasledujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva.

 navrhuje  zákaz  podomového predaja  v obci  nakoľko mala  od občanov sťažnosti  na  zlé
skúsenosti s podomovými predajcami a zistiť od právnika obce čo sa v danej veci dá robiť.

 sa informovala či by obec nemohla zabezpečiť opatrovateľskú službu  a prepravu starších
občanov  k  lekárom.  Pán  starosta  poznamenal,  že  treba  na  obec  kúpiť  auto,  prípadne
využívať sanitky,  a že sa pani poslankyňa má spýtať pán poslanca Ing. Hajtmana, prečo
bývalí  poslanci  neschválili  všeobecne  záväzné  nariadenie  o  opatrovateľskej  službe,  na
základe ktorého sa mohlo zabezpečiť vozidlo a mzda pre pracovníčku.

 sa pýtala či bude tento rok Deň obce veľkolepé. Pán starosta povedal, že Deň obce v roku
2022 bolo preto veľkolepé, pretože dlhé obdobie - počas Covidu nebolo možné realizovať
väčšie  podujatia  a  že  má  na  tohtoročný Deň obce  viac  verzií.  Treba  to  zvážiť,  pretože
minimálne náklady sú cca 4 000 €. Jeden z jeho nápadov je napríklad spojiť táborák s dňom
detí, prípadne so živou hudbou.

 sa pýtala či sa nedá  obmedziť obmedzenie (betónovú zátarasu) na miestnej komunikácii
smerom na Karikáš. Pán starosta povedal, že  áno a zároveň poznamenal, že treba nájsť
spoločnú cestu a komunikáciu oboch strán.

 sa informovala, že či na obec prišli už peniaze, ktoré boli spomenuté na predvolebnom liste
pána starostu. Bolo vysvetlené, že pán starosta myslel peniaze, ktoré sa na účte neustále
hýbu, keď nabehnú príjmy (napr. podielové dane), tak ich je viac, keď sa uhradia výdavky
(napr.  mzdy,  faktúry)  tak  ich  je  menej.  Pani  poslankyňa  by  mala  vedieť  ako  funguje
samospráva  a  financovanie  obce  nakoľko  už  v  minulosti  bola  poslankyňou  obecného
zastupiteľstva.

 navrhla vyložiť na úradnú tabuľu obce pohľad obecného trhoviska 
Pán poslanec Ing. Hajtman:
-  žiada do nasledujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva predloženie plnenia rozpočtu obce.
Pán starosta:

 informoval prítomných, že do domácností budú štvrťročne, polročne doručené správy zo
zasadnutí obecného zastupiteľstva čo sa schválilo/neschválilo.

 navrhuje kúpiť kosačku na splátky. Hľadá riešenie ako kosačku získať.

K bodu č. 14. Uznesenia

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 49:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová berie na vedomie prijaté uznesenia OZ.

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková, E. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, K. Lichvárová, Mgr. M. Kukučková, E. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0



Neprítomní: 1 Z. Krivánsky
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č. 15. Záver 
Pán starosta  poďakoval poslancom a všetkým prítomným za účasť, ukončil zasadnutie  o 20.00
hodine.

V Bátorovej, dňa 14.03.2023                                                  Zapísala: Ing. Monika Vlkolenská
                                                                                                Starosta obce: Ján Máth

Overovatelia zápisnice:      

Erik Vanko                         ….....................................................

Mgr. Mária Kukučková     …......................................................


